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Protokoll fra styremøte i Norsk Bergverksmuseum
    

 
 
Møtetidspunkt:  Tirsdag 16. april 2024 klokken 09.00—14.00 
Sted:   Bergverksmuseet, styrerommet i Hyttegata 1 
Til stede: Laila Gustavsen (styreleder), Terje Bråthen; Gaute Lenvik, Wenche Grinderud, Christian Berg, 

Hilde Charlotte Solheim 
Fravær: Anne Aune 
Fra adm.:   Anne Trine Nørsterud, Njål G. Isene (sak 16/24), Svein Skarheim 
Referent:   Skarheim 
Arkiv:   Felles3:\Styret BVM\STYREMØTER\2024 

 
 
 
 
Sak nr. 12/24  Godkjenning av innkalling og saker til eventuelt 
Innkallingen godkjent. Ingen saker ble meldt inn til eventuelt 
 
Vedtak: Innkalling godkjent. 
 
 
Sak nr. 13/24  Godkjenning av protokoll fra møte 27. februar 2024 
Protokoll godkjent. Signeres via Postens digitale tjeneste. 
 
Vedtak: Protokoll godkjent. 
 
 
Sak nr. 14/24 Regnskap 
Regnskap per 31. mars ble presentert i møtet. Økonomien for museet i første halvår gir normalt ikke 
så store utslag. Og dermed heller ikke per mars. Det er sommersesongens inntekter som er 
utslagsgivende, og dermed for de tiltak vi kan finansiere med disse inntektene i andre halvår. 
Gruva var stengt (ny strømkabel inn i Kongens gruva) og dermed var inntektene noe lavere. I fjor var 
det også leieinntekter fra Bergseminaret. 
Prosjektregnskapet har tilskudd fra Enova knyttet til Energiprosjektets (forprosjekt). Noe lavere 
personalkostnad knyttet til vakans. Kostnadskontrollen er god. 
 
Vedtak: Styret tar gjennomgangen av kvartalsregnskapet til orientering 
 
 
Sak nr. 15/24  Strategidiskusjon 
Det utsendte dokument ble betraktet som en god status. Konkret ordlyd og rekkefølge ble ikke tema. 
Flere ulike oppfatninger om betoning og muligheter i arbeidet videre. Styret enes om at arbeidet 
med ekstern forankring er sentralt. Styreleder og daglig leder, i samarbeid med nestleder, tar den 
prosessen videre. Arbeidet med ny utstilling blir førende og går parallelt med prioriteringen av 
museets områder. Utstilling er et fag i stor utvikling, viktig at museet knytter til seg solid 
fagkunnskap. 
 
Vedtak: Diskusjonen tatt til etterretning. Styret ønsker orientering om forankringsprosessen før 
sommeren. 
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Sak nr. 16/24  Gjennomgang av museets eiendommer 
Museets drifts- og sikkerhetssjef tok for seg museets bygninger, uteområder og anlegg. Og gikk 
grundig igjennom de drifts- og sikkerhetsrelaterte oppgavene ivaretas. Internkontrollforskriften er 
førende for sentrale deler av arbeidet. Museet har et sammensatt driftsoppdrag som spenner fra 
plenklipping til brannforebyggende sikringstiltak. 
 
Vedtak: Styrets tok gjennomgangen til etterretning 
 
 
Sak nr. 17/24  Daglig leder orientering 
Flere store og små punkter ble gjennomgått 
 
-Veldig vellykket opplæringshelg gjennomført for sommerguidene. 37 er rekrutterte til gruva, aktivitetsplassen, 
sakkerhusbutikken, museet og geolabben. 
-Ulike arkiv etter KV er overført til Arkivverket. God gjennomføring av et arbeidskrevde prosjekt. 
-Ny strømkabel i Kongens gruve er et omfattende arbeid. Glitre har prosjekteierskap. 
-Forprosjektet om etablering av Energibrønn (delfinansiert av Enova) har fremdrift som forventet. 
-Orientering om hvordan museet etablerte en egen «rigg» for fotografering av mynter for Norges Bank. 
-Og avfotograferingsprosjektet som har pågått siden 2017 er nesten ferdigstilt. 
-Museet er med i referansegruppen til Norsk bergindustriarkiv. 
-Arbeidet med å få etablert og skrevet en samlingsforvaltningsplan er i gang. 
-Istandsetting av taket på Veste Sakkerhus nærmer seg ferdigstillelse. 
-Mange henvendelser og mye aktivitet knyttet til sølvverkshistorie i forbindelse med byjubileet. 

 
Vedtak: Til styrets orientering 
 
 
Sak nr. 18/24  Sakset fra pressen 
Noen relevante presseoppslag fra Laagendalsposten var vedlagt styrepapirene. 
 
Vedtak: Til styrets informasjon 
 
 
Sak nr. 19/24  Eventuelt 
Ingen saker til eventuelt. Neste møte er tirsdag 18. juni 
 


